
 

 

 

Z A P I S N I K 
sa sjednice Osnivačke skupštine 

Odbora za sportske aktivnosti SJEVER održane 15.10.2019. u prostorijama 

TK Franjo Punčec Čakovec s početkom u 17,00 sati 
 

 

 Osnivačkoj skupštini s vjerodajnicama nazoči  11 od 14  predstavnika klubova iz regije sjeverozapadne 

Hrvatske koji su članovi Hrvaskog teniskog saveza. 

 

Na početku sjednice nazočnima su se obratili u ime domaćina Bojan Ružić, a u ime HTS-a predsjednica HTS-a 

Nikolina Babić i izvršni direktor HTS-a Vladimir Jovanoski koji su ukratko i obrazložili razloge za osnivanje Odbora. 

 

 

 

Direktor saveza V. Jovanoski predlaže slijedeći: 

Dnevni red: 

1.Donošenje Pravila Odbora za sportske aktivnosti SJEVER 

2.Izbor tijela odbora: Predsjednika, Upravnog odbora, Predstavnika u UO i SO HTS-a 

3.Plan rada za 2020. godinu 

4.Ostala pitanja i prijedlozi 

 

 Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

A.d. 1. 

 Prijedlog Pravila Odbora Sjever nazočni su primili elektronskom poštom uz poziv. 

 U diskusiji je Zoran Dragičević skrenuo pozornost na potrebu transparetnosti u radu odbora i saveza, 

posebno po pitanju financiranja. 

 

 Nakon kraće diskusije glasnovanjem jednoglasno prihvaćena su Pravila odbora za sportske aktivnosti Sjever. 

 

 Konstituiranju tijela upravljanja odbora nazočili su sukladno novodonešenim pravilima i predstavnici 

županijskih teniskih saveza,  odnosno 18 od 21 predstavnika u skupštini Odbora. 

 

A.d. 2. 

 Izbor predsjednika Odbora. 

 Bojan Ružić predložio je da dužnost predsjednika Odoba i nadalje obnaša dosadašnji predsjednik regije 

Marijan Dugandžić. 

 Drugih prijedloga nije bilo. 

  

 Glasovanjem jednoglasno za predsjednika izabran je Marijan Dugandžić koji se nazočnima zahvalio na 

izboru. 

 Izbor članova Izvršnog odobra. 

 

 Predsjednik Marijan Dugandžić uz pojedinačna obrazloženja za članove Izvršnog odbora predlaže: 

Popadić Goran, Lovreković Dražen, Juzbašić Lovro,Šifkorn Krešimir,Ivoš Sonja kao predstavnici županijskih teniskih 

saveza te Ružić Bojan i Marijan Dugandžić kao predstavnici najuspješnija dva kluba. 



 

 U diskusiji je Zoran Dragičević naglasio da bi savez odnosno odbor trebao uvažiti činjenicu postojanja 

županijskih teniskih saveza odnosno transparetnost u izboru članova izvršnog odbora. 

 

 Nakon kraće diskusije sa 16 glasova za i 2 protiv usvojen je prijedlog predsjednika za članove izvršnog 

odbora. 

 

 Izbor predstavnika odbora sjever u Stručni odbor HTS-a. 

 Bojan Ružić za predstavnika u SO predlaže Sašu Hiršzona za koga smatra da je najbolji kandidat za 

predstavnika naše regije u tom odboru. 

 

 Glasovanjem jednoglasno izglasan prijedlog za izbor Saše Hiršzona u SO HTS-a. 

 

 Izbor predstavnika odbora sjever u Upravni odbor HTS-a. 

 Marijan Dugandžić predlaže da predstavnik odbora Sjever u Upravnom odboru HTS-a bude Bojan Ružić. 

 

 Glasovanjem jednoglasno izglasan prijedlog za izbor Bojana Ružić u UO HTS-a. 

 

A.d. 3. 

 Plan rada za 2020. godinu 

 

 Predsjednik Odbora Marijan Dugandžić iznio je plan rada za 2020. godinu u kojem je naglasio da će i nadalje 

akcenat aktivnosti biti na radu s mladima, ali da će odbor i dalje organizirati i seniorska i veteranska natjecanja. 

 

 U diskusiji je iznijeto više prijedloga. 

 Allan Zubac smatra da svoje mjesto trebaju imai i veterani te da bi se i ostale županije trebale uključiti u 

veteranska natjecanja koja organizira odnor. 

 Hrvoje Šipuš predlaže ligu do 10 godina jer turniri do 10 godina kratko traju, te da se naprave Internet 

stranice našeg odbora. 

 Popadić Goran napominje da je u Virovitici otvorena dvorana sa tri teniska terena te da bi trebalo održati i 

zimske turnire do 10 godina. 

 Jarnjak Miljenko interesira se za stanje u vezi s Nacionalnim teniskim centrom. 

 

 Nakon diskusije jednoglasno je usvojen prijedlog plana rada za 2020. godinu. 

 

A.d. 4. 

 

 Ostala pitanja i prijedlozi. 

 

 Nije bilo. 

 

 Dovršeno u 18,00 sati 

 

 Zapisničar: BOJAN RUŽIĆ     Predsjednik: MARIJAN DUGANDŽIĆ 


